
 

 

13. maj 2024 
Cafe Mauritz 

- Bent 

- Jacob  

- Maya  

- Theresa 

- Peer 

Kommunen 
• Fik talt lidt om avis artiklen vedrørende mulighed for at der kommer beskatning af legepladser 

(erhvervs grunde), vi slår koldt vand i blodet og ser hvordan dette udvikler sig. 

Legepladser 
• vi påbegynder opførelse af de manglende elementer, som vi ikke nåede at få klar sidste år ved 

Troldebjerget. 

Antennenettet 
• - 

Boligforeningerne 

Gråsten Andelsboligforening afdeling 9 
• - 

”andels haven” 
• - 

Solbakken 
• - 

Økonomi 
• - 

Rettidig indkommende punkter 
• - 

Evt. 
• Konstituering af bestyrelsen: 

o Formand: Jacob 

o Kasser: Theresa 

o Medlemmer: resten 



 

 

• Jacob foreslår at benytte noget af vedligeholdes budgettet til at købe en buskrydder/teleskob 

motorsav så vi kan beskære og fjerne buske i ”stien” og døde grene langs vejene. Dette blev 

enstemmigt vedtaget og Jacob undersøger nu hvad der kan købes. 

Næste møde 
• - 


